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FAMILJ SIDA 24 | LÖRDAG 17 AUGUSTI 2019

Fakta: Leif Åsberg Fyller: 80 år
den 20 augusti. Gör:
Pensionerad försäljningschef.
Bostad: Villa i Kungshamn.
Familj: Hustrun Anita, två barn,
fyra barnbarn. Intressen:
Fotboll och golf, PRO-
föreningen. Favoriträtt:
Panerad fläskkotlett. God
egenskap: Bra på att både prata
och lyssna. Sämre egenskap:
Lite otålig kanske. Dold talang:
Kan sjunga vid behov. Drömmer
om: Att alla i familjen och jag
själv får vara friska. Kör: Volvo
V 70.

JUBILAREN

Fantommålvakten bytte fotbollen mot
gol�ollen

Av Håkan Sannebro

JUBILAREN

Leif Åsberg började kicka boll
redan som liten pojke.
Karriären gick raskt uppför. Via
pojk- och juniorlag klättrade
han till platsen som målvakt
för Kungshamns IF. Som 16-
åring debuterade han i A-laget.
Nu fyller Leif 80 år.

– Jag debuterade i A-laget år
1955. Vi vann femman det året
och gick upp i fyran, berättar
Leif Åsberg.

NUMERA ÄR DET MINDRE BOLLAR OCH GOLFKLUBBOR SOM GÄLLER FÖR LEIF ÅSBERG. ”GOLF ÄR EN
OTROLIGT FIN FRISKVÅRDSSPORT,” SÄGER HAN. (BILD: HÅKAN SANNEBRO)
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Det fortsatte gå bra upp till
division två år 1960, nuvarande
superettan. Året efter gick det inte riktigt lika bra. Kungshamn
hotades av nerflyttning.

– Vi mötte Husqvarna hemma, en match som blev min supermatch
under mina 16 år i A-laget. Husqvarna höll på att ta ledningen men
jag lyckades rädda skottet med en otrolig reflexräddning. Det blev 1–
1, vi hängde kvar och Husqvarna åkte ur. Jag fick priset som
Kungshamns bäste spelare och fick också Lysekilspostens
guldplakett.

Leif stannade troget kvar i KIF men saknade inte anbud.

– Julle Gustavsson var en av dem som uppvaktade mig. Han vill ha
över mig till allsvenska Åtvidaberg men jag stannade i Kungshamn.
Nu så här långt efteråt kan jag ångra mig lite att jag inte tog chansen
att få spela i allsvenskan. Men jag tror ändå jag gjorde rätt som
stannade hemma och satsade på mitt plåtslageri som jag byggde upp
i den vevan, säger Leif.

Fotbollen var mycket stor i Kungshamn på den tiden.

– Vi hade ofta minst 3 500 i publiken på varje match. Hösten 1961
spelade vi mot Oddevold hemma, vann med 4-1 inför en publik på 5
800 på Kungshamnsvallen och kanske 500 till på Snikens kulle. Det
publikrekordet står sig än i dag.

Leif lade kängorna på hyllan år 1971 men fortsatte på ledarsidan och
var ordförande för klubben i 13 år.
Numera har han bytt den större bollen mot den mindre golfbollen.
Bollsinnet hade han ju med sig när han började spela golf för över 20
år sedan.

– Vi började spela golf samtidigt hustrun Anita och jag, säger Leif.

– Golf är ju en otroligt fin motions- och friskvårdssport. Vi spelar
varje vecka, även på vintern. Det finns vinter greener och så länge det
inte är snö kan vi spela.

Leif har varit nere på 15 i handicap men ligger nu på 18,6. Han har
suttit i styrelsen och varit ordförande i tävlingskommittén i Sotenäs
Golfklubb.
– Numera tillhör jag vår måndagsklubb, berättar Leif.
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– Vi är ett gäng gubbar som målar, klipper och fixar och lägger ner
ganska mycket jobb för klubben. När nya klubbhuset byggdes efter
branden för några år sedan fick vi en mycket speciell uppgift. Det
gällde att montera 80 kubikmeter med Ikeamöbler. Det tog några
veckor men det gick vi i land med.

Leif föddes på ett småbruk i Stensjö i dåvarande Tossene kommun.
Vid fyra års ålder kom han med familjen till Gravarne och sedan dess
bor han i Kungshamn. Han utbildade sig till plåtslagare i Uddevalla.
Efter jobb i Bengtsfors, Dingle och Uddevalla kände han sig år 1960
redo och startade eget i Kungshamn.

– Efter några år blev min bror Rolf kompanjon och delägare. Det gick
bra, vi växte och hade som mest nära 30 anställda. Men kanske växte
vi för mycket för när lågkonjunkturen slog till tio år senare blev det
konkurs.

Det blev att sadla om för Leif Åsberg. Han började sälja
lagerinredningar för flera företag och hamnade till slut hos
nystartade Llentabhallen i Kungshamn. Leif började som säljare, blev
efter några år försäljningschef och fick bygga upp ett försäljningsnät
i östblocket.
– Det var en uppbyggnad utan dess like, de sista åren stod min bil på
Landvetter 25 veckor per år, så mycket reste jag, berättar Leif.

När han gått i pension gick han med i PRO där han blev ordförande
direkt, en post han har ännu.

– Vi har en mycket aktiv förening med massor av aktiviteter, säger
Leif, som också är ordförande i Sotenäs samorganisation för fyra
PRO-föreningar.

 


